
Skolebestyrelsesmøde på Øster Snede Skole
Onsdag d. 12. oktober 2022, kl. 17.00-19.30
Vi mødes i personalerummet.

17. Siden sidst

18. Opsamling på proces ift. budget 2023

Specialområdet kommer til at mærke besparelserne. Derfor vil vi i normal

skolen også kunne mærke en forskel. Forvaltningen kigger på processen ift om

noget kunne være gjort anderledes. Der er stadigvæk en grønthøster der vil

berøre os de næste år.

Kommentarer fra forældre:

Mange har været utrygge. Svært ved at bedømme konsekvenserne af de

spareforslag der har været fremlagt.

Mange positive tilbagemeldinger omkring høringssvar.

Nogle havde allerede søgt om optagelse på andre skoler. Vigtigt der kommer

ro på igen. Tydelig kommunikation og opmærksomhed omkring hvad der skal

ske nu.

Kommentarer fra medarbejdere:

Usikkerhed på hvad skal der ske. Specialundervisningsområdet bliver ramt og

det kommer til at berøre os. Nogle tænker måske at Hedensted kommune ikke

er det rigtige sted at være ansat. Vigtigt vi sammen taler situationen op.

19. Status på skolens budget:

Afrapportering for 2022. Underskud på 528.000 kr. fra 2021. Underskud

gennem flere år grundet udgifterne til segregerede elever er væsentlig højere

end tildelingen. Målet er at det skal hænge sammen. Et underskud skal

forklares. SE figuren i udsendte bilag med denne dagsorden. Endelig forventet

resultat på -250.000 kr. Skyldes at vi sparer på nogle områder, især bygning og

vedligehold samt et positivt VIP tal i SFO.

20. Gennemgang af eksisterende principper. Hvad skal vi i første omgang tage fat

på?

a. Principper på hjemmesiden

Principper for Skolehjemsamtaler. MP tager udkast med til næste møde.

Er der nogle af principperne bestyrelsen synes kunne være interessante

at kigge nærmere på?

Antimobbestrategi…Inklusionsstrategien…. Motion og

bevægelse…Modtagelse af nye elever… Kontaktforældre…



Vi starter med at kigge på Motion og bevægelse. Herefter dykker vi ned i

nogle af de andre principper.

b. Nyt ift. skole-hjem-samarbejde og meddelelsesbog. Disse skal rettes til.

21. Niels, Carina og Mads har i dag haft skole udviklingssamtale med

forvaltningen. Opsamling og info:

a. Hvad indeholder en skole udviklingssamtale?

Forvaltningen kommer med en dagsorden. Vi havde valgt at have Niels

med som formand for bestyrelsen.

b. Hvilke resultater er der fremlagt? Budgettet er fremlagt. Diverse test er

fremlagt.

c. Opsamling på tidligere gennemgået udviklingsplan

d. Hvad skal der ske nu? Der skal startes en proces i forhold til at kigge ind i

hvordan vi skaber en skole hvor flere elever lykkes.

Kort resume fra mødet kommer på skolens hjemmesiden.

22. Opgaver til skolefest:

Skolebestyrelsen står for selve lotteriet med gaver. Der skal turbo på

indsamlingen af gode gaver.  SA indkøber til 7 serier. 2000 kr. i byttepenge.

5,10,20 ère. Niels kontakter Middelfart sparekasse herom. Bestyrelsen mødes

torsdagen d. 3/11 kl. 16,00. Popcorn maskine - Måske har en af de andre

skoler en vi kan låne. Ellers må vi leje en. På selve skolefestdagen mødes

bestyrelsen i god tid.

23. Evaluering af personalets dag.

Dejligt det kaldes personalets dag og ikke lærerens dag. Dejlig at opleve der

sættes pris på alle skolens medarbejdere. Dejligt at opleve børnenes glæde ved

at skulle overraske os. Dagen er virkelig værdsat af os alle sammen. Super at

involvere forældrene også. Denne gang i form af kort med beskeder til alle

ansatte.

24.Evt.

E-sport og fitness rummet. Vi bruger ikke rummet så meget. Men det er

skolens rum…
Lokalsamfundene får besøg af Ole Vind. Niels sender mail rundt til alle.

Kloakering af Højmarksvej - MP sender mail ud til forældrene herom.

25. Punkter til næste møde

Referat:
Carina Lindstrøm Christensen




